
 

Minnesanteckningar tävlingsledarmöte  

Plats: Teamsmöte  
Tid: 16 april 2024 klockan 19.00  

Närvarande: Åsa Wall, Lena Klöfver, Camilla Johansson, Lars Wicander, Maria Blomkvist, Suss Petersson, 
Lena Linderoth, Jinny Balogh och Eva Johansson,  
Frånvarande: Cimbria, Skellefteå 

1. Samarbeta/kommunicera 

Viktigt att tävlingsledarna kommunicerar med varandra när det gäller inbjudningar. Det har inte funkat 
helt perfekt så nu tar vi nya tag. 

 
2. Inbjudan 

Gemensamma inbjudan måste ut senast 2 veckor innan anmälningstiden går ut. Förbundet behöver få in 
den 10 dagar innan dess för att hinna sammanställa och publicera. 

Förra säsongen var det många uppdateringar vilket innebar mycket jobb för tävlingsansvarig så innan 
inbjudan skickas så ska den kontrolleras så att den är korrekt. 

Inbjudningarna ska vara inne hos förbundet följande datum: 

Maj-juni, 21/4 
Juli-aug, 23/6 
Sep-okt, 18/8 

 

Inbjudningar till tävlingsdagar i maj: 

Stockholm – kommer att skicka in för maj i tid 
Borås – kommer också att kunna inkomma i tid 
Örebro – har skickat in 
Västerås – klara så de kommer att skicka in. Jobbar också med inbjudan till SM 
Järbo – har skickat in 
Alingsås – kommer att skicka in i tid, troligen även för juni 
Skellefteå -  
Cimbria -  
Midlanda – är kvar på banan men har krav att flytta innan sista april. Har kontakt med kommunen för att 
få hjälp med att flytta allt på banan och för att få en plats att flytta till. Bra samarbete med kommunen 



Norrbotten – Invigning av området 6 juni, kommer kunna träna kort rakbana när snön är borta. Hoppas 
på att kunna arrangera tävling nästa år. 
 
 
3. 3-hundars lopp? 
 
På grund av hundunderlag så kan det ibland bli svårt att få ihop lopp med minst 4 hundar och då vill 
sällskapen gärna köra 3-hundars för att få ihop lopp. 
Om man vill arrangera 3-hundarslopp så är det viktigt att utforma inbjudan på rätt sätt och kolla på vilket 
underlag som finns i närområdet.  
 
4. Maximera antal lopp? 
 
En synpunkt är att det är svårt att säga nej till de som anmält och med många anmälda blir det många 
lopp. 
Viktigt att alla samarbetar när man kör samma helger och planera in antal lopp så att alla sällskap får 
underlag för att köra tävling. 
Funderingar om det är så klokt att ha veteranlopp 3 helger i rad?  
Vi ska värna om Svensk avel och det borde arrangeras fler tiklopp för att gynna det. 
Föreslogs att starta en messengergrupp för tävlingsledare för att kunna planera och samverka. Maria 
Blomkvist tog på sig att starta en grupp. 
 
5. Regler för inbjudan 
 
Reglerna uppskattas, bra att det blir lite mer ordning och reda. 
 
Övrigt 
Ny klassning Whippet, önskan om att listor med alla hundar och deras tidigare klassning för att kunna 
utvärdera hur ändringen slår. FS återkommer angående detta önskemål. 
Fråga om när tidsramarna för Whippet kommer ut, Bosse har den klar så att den kommer att skickas ut 
inom kort. 
 
Mats tackade för deltagande och avslutade mötet. 


